
 
Szydłowiec, 17.01.2023 r. 

Or-I.0003.1.2023.DK 
 
 
 
 
Pan 
Marek Artur Koniarczyk 
Radny Rady Miejskiej  
w Szydłowcu  

 
 
 
 

Odpowiedzi na interpelacje z dnia 30.12.2022 r.1 
 
 
 
TREŚĆ INTERPELACJI: 
(1) Gmina Szydłowiec jako beneficjent programu „Mazowsze dla czystego powietrza 2022” 
otrzymało pomoc finansową na zrealizowanie zadania pn. „Opracowanie analizy 
przedinwestycyjnej dla infrastruktury wykorzystującej energię wodną w gminie Szydłowiec”. Na 
jakim etapie jest to zadanie i kiedy należy spodziewać się rezultatów (efektów)? 
  
ODPOWIEDŹ: 
Zadanie: "Opracowanie analizy przedinwestycyjnej dla infrastruktury wykorzystującej energię 
wodną w gminie Szydłowiec" realizowane w ramach programu „Mazowsze dla czystego 
powietrza 2022” zostało zakończone i rozliczone . Opracowana analiza znajduje się w Wydziale 
Funduszy Strukturalnych i Strategii Rozwoju Urzędu Miejskiego w Szydłowcu.  
 
TREŚĆ INTERPELACJI: 

(2) W związku z Zarządzeniem Burmistrza Szydłowca nr 83/22 z dnia 7 czerwca 2022 r. wnoszę 
o informacje jaki był koszt przygotowania operatu szacunkowego nieruchomości gruntowej  
nr 5756/96 i do kiedy dokładna data (termin) jest ważny ten operat? 
 
ODPOWIEDŹ: 

Zgodnie z umową zawartą z rzeczoznawcą majątkowym koszt wykonania operatu 
szacunkowego dot. sprzedaży nieruchomości wyniósł 450,00 zł. Operat został wykonany 
30.05.2022 r. i zgodnie z art 156. ust 3.  ustawy o gospodarce nieruchomościami 
(Dz.U. z 2021 r. poz.1899 ze zm.) może być wykorzystywany przez okres 12 miesięcy od daty 
jego sporządzenia. Po upływie tego terminu na podstawie art. 156 ust 4. ww. ustawy operat 

                                                           
1 Data przekazania interpelacji Burmistrzowi Szydłowca: 03.01.2023 r. 



szacunkowy może być wykorzystywany przez kolejne 12 miesięcy po potwierdzeniu jego 
aktualności przez rzeczoznawcę majątkowego.  

 
TREŚĆ INTERPELACJI: 
(3) W związku z udzieloną odpowiedzią na interpelację z dnia 10.10.2022 r. cyt. „W dniu 
18.10.2022 r. skierowane zostało do Rady Miejskiej w Szydłowcu pismo w sprawie 
wypowiedzenia się w sprawie wprowadzenia flagi miejskiej w Gminie Szydłowiec” wnoszę o 
przekazanie kopii tego pisma.  
  
ODPOWIEDŹ: 
Kopia pisma do Rady Miejskiej w Szydłowcu pismo w sprawie wypowiedzenia się w sprawie 
wprowadzenia flagi miejskiej w Gminie Szydłowiec w załączeniu. 
 
 

Z poważaniem 
 

BURMISTRZ 
/-/ 

                           Artur Ludew 
 
 
 
 
 
 
 
 
Do wiadomości: 
Rada Miejska w Szydłowcu 


